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Vist que els reunits constitueixen majoria legal suficient de 
l'Ajuntament Ple, el Sr. President obre l'acte i s'entra a 
conèixer els afers inclosos en l'ordre del dia. 
 
     1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR. 
 
Tothom manifesta que ha llegit l'acta de la sessió anterior. 
VOTACIó: APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 
 2.- DECRETS DE L'ALCALDIA 
 
Per ordre de l'Alcaldia es notifica a l'Ajuntament en Ple dels 
Decrets de l'Alcaldia dictats des de l'última sessió plenària 
fins avui. 



La Corporació se'n dóna per assabentada. 
En aquest punt s'incorporà a la sessió el Sr. Tomeu Calafell. 
 
 3.- APROVACIÓ COMPTES GENERALS ANY 1993 
 
ATÈS que en data 21 de juliol aquesta Comissió va informar fa- 
vorablement els comptes Generals de l'exercici de 1993. 
ATÈS que, exposat al públic en la forma i terminis establerts a 
l'article 193.2 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, i ha-
vent-se publicat l'Edicte en el Butlletí Oficial de la Provín-
cia núm. 203, de 25 d'agost, sense que durant el termini d'ex- 
posició s'hagi porduït cap reclamaió. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar els Comptes Generals de l'exercici de 1993, 
redactats de conformitat i tal com estableix l'article 193.4 de 
la Llei 39/88, de 28 de desembre. 
SEGON.- Trametre a la Sindicatura de Comptes aquest expedient de 
conformitat amb l'establert a l'art. 193.5 de la Llei 39/  1988, 
abans del dia 15 de desembre. 
Defensa la proposta el Sr. Alcalde en el sentit de que els 
comptes generals de l'any 1993 se sotmeten a una sèrie de passos 
burocràtics entre ells la presentació i desprès la pu-   
blicació i si hi ha al.legacions, resoldre-les, i finalment el 
que es fa és l'aprovació definitiva. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 4.- CESSIÓ DE PORCIÓ DE SOLAR A L'ICS. 
 
Per acord de l'Ajuntament en Ple de data 27 d'abril de 1993, 
s'aprovà la cessió a favor de l'Institut Català de la Salut del 
local propietat d'aquest Ajuntament al carrer Prat de la Riba, a 
la fi i efecte de destinar-lo a Centre d'Atenció Primària. 
ATÈS que els 810 m2 que disposa aquest local, distribuïts en 
planta baixa i altell no són suficients pel dimensionat que vol 
donar l'Institut Català de la Salut a l'Ambulatori, ja que hi 
han d'accedir usuaris d'altres poblacions. 
ATÈS que aquest Ajuntament disposa d'una gran parcel.la d'e- 
quipament a l'Eixample, illa núm. 9 del Pla Parcial de l'Ei-  
xample, de forma rectangular i de superfície 6.483 m2 segons 
escriptura. Qualificada d'equipament i que confronta amb els 
carrers Jaume I, Ripollet, Josep Tarradellas i Aneto. 
ATÈS que per la cessió directa, els béns han de tenir caràc- ter 
patrimonial i complir els requisits formals que prescriuen els 
articles 49 i 50 del Reglament del Patrimoni dels Ens Lo- cals. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següent. 
ACORDS: 
PRIMER.- Iniciar el tràmit de desafectació del domini públic 
d'una porció de la parcel.la anteriorment esmentada, de con- 
formitat amb allò que disposa l'article 20 del Reglament del 
Patrimoni dels Ens Locals. 
SEGON.- Iniciar els tràmits de cessió directe d'una porció de la 
parcel.la anteriorment esmentada, a favor de l'Institut Ca- talà 
de la Salut, amb els requisits de l'article 49. 
TERCER.- Posar a disposició o cedir provisionalment a l'Insti- 
tut Català de la Salut una porció màxima de 2.000 m2 de la 
parcel.la, per tal d'instal.lar i construir el Centre d'Aten- 
 



 
ció Primària. La superfície exacta es concretarà, un cop cone-
gut el projecte i la seva ubicació. També en l'acord definitiu  
s'establiran les condicions de la cessió que siguin de rigor. 
El Sr. Josep Maria Serra defensà la proposta tot comentat dos   
aspectes. La primera vegada que vem tenir contactes amn l'Ins- 
titut Català de la Salut, volien un edifici de planta ja cons- 
truit, i es va pensar que amb aquest metros n'hi hauria sufi- 
cients, en el transcurs dels anys s'ha fet petit per poder-hi 
col.locar totes les especialitats mèdiques de l'àrea bàsica de 
la Salut, i també venen pacients de Sentmenat i Sant Llorenç 
Savall, i s'ha vit que no és suficient; un altre punt a dir és 
que hi ha els diners acordats per fer un projecte d'aquest nou 
ambulatori. 
El Sr. Jordi Permanyer per ERC fa constar que troben molt pos- 
sitiu el poder donar un millor servei a la població de Caste- 
llar, Sentmenat i Sant Llorenç. 
La Sra. Pili Llaquet del grup socialista manifesta que troben 
una falta de coherència en laplanificació per part de la Ge- 
neralitat, ja que fa un any aquests m2 semblaven suficients i en 
menys d'un any han quedat petits. 
El Sr. Alcalde aclareix que a l'any 1988-89 que va ser quan es 
va començar a parlar-ne, els 900m construïts semblaven ade-
quats, també cal dir que la situació pressupostària ha canviat i 
es considera com una prioritat tenir l'ABS de Castellar 
construïda per la implicació que això té amb Sentmenat i Sant 
Llorenç Savall, llavors en aquest sentit debem ser afortunats i 
si aquest projecte pot ser amb un edifici de nova planta, millor 
que no en uns 900 m2 ja amb unes carències d'entrada. 
La Sra. Pili Llaquet comentà que si en el seu moment es donarà 
informació sobre la utilitat que es donarà al local que es te-  
nia previst primer per ambulatori. 
VOTACIÓ: S'APROVÀ PER UNANIMITAT. 
 
 5.- PRESTACIÓ SOCIALS SUBSTITUTÒRIA DE CONDEMNA 
 
El Codi Penal, en el seu article 91, estableix una responsa- 
bilitat penal subsidiària pel pagament de la pena de multa.  
Aquesta responsabilitat penal subsidiària es tradueix avui dia 
en l'arrest substitutori penitenciari, o també domiciliari, la 
qual cosa ha estat qüestionada pel Tribunal Constitucional que 
el compliment d'aquesta pena restrictiva de llibertat exclus- 
sivament sigui feta de les dues maneres anteriorment esmenta- 
des. 
Per l'altra banda el Magistrat Jutge del Penal núm. 1 de Saba-
dell ens adreça escrit instant a aquest Ajuntament a facilitar 
un llistat de tasques socials en benefici de la Comunitat mu- 
nicipal que poguessin ser desenvolupades pels penats sota con-
trol municipal. 
Considerant que la proposta és una bona millora que permetrà fer 
realitat la funció rehabilitadora i de resocialització que 
constitucionalment ha de complir tota sanció penal. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Adherir-se a la proposta del Jutjat del Penal núm. 1  
de Sabadell, Prstació Socials Substitutória de Condemna, per- 
què els condemnats en un procés penal per delicte puguin com- 
 



 
plir la seva responsabilitat personals subsidiària en tas. ques 
socials en benefici de la comunitat de Castellar. 
SEGON.-  El llistat de feines socials que es proposa i que queda 
obert a latres suggeriments es: 
  - neteja i conservació de boscos. 
  - neteja i conservació de parcs i jardins. 
  - manteniment de mobiliari urbà, neteja de parets. 
  - a l'estiu: vigilància forestal, prevenció i extinció 
    d'incendis. 
Aquestes feines es combinarien, en la mesura del possible i 
d'acord amb les característiques del condemnat amb assistèn- cia 
a l'Escola d'Adults i cursos de Pre-Taller. 
El Sr. Alcalde defensà la proposta dient que primer de tot el 
que cal dir és que és una novetat molt bona, per part del Jut- 
jat Penal núm. 1 de Sabadell, és una cosa novedosa que es pu- 
gui realitzar el compliment d'una condemna, que sigui com arest 
substitutori domiciliari o bé cim a compliment d'una pena de 
multa que impliqui també, o l'arrest domiciliari o bé qualsevol 
altra fórmula, que passi per estar a la presó. Tot això 
substituir-ho per una prestació social, en contacte amb els 
Ajuntaments, és molt innovador. També el marc jurídic ha canviat 
i en aquests moments s'hi pot donar entrada , però el que és 
innovador és que els Jutjats es possin en contacte amb els 
Ajuntaments per tal de coordinar aquestes actuacions. Nor- 
malment l'accés d'Ajuntaments i Justícies ha sigut molt difí- 
cil, i en aquest cas són ells que venen a nosaltres i ens de-
manen l'ajut perquè aquesta prestació social es pugui complir, 
estem totalment oberts en aquest tema, el considerem molt po- 
sitiu i farem arribar aquest acord al Jutge de Sabadell i en les 
consideracions de què també ens té oberts en altres col.-   
laboracions que cregui convenients. Cal aclarir que els pos- 
sibles compliments d'aquestes prestacions socials són només per 
aqells cassos en que no hi hagi multireincidència , és a dir, 
aquí un delinqüent habitual no hi vindrà mai a fer cap de les 
tasques proposades, sinó que es tracta dels delinqüents que 
facin el 1r. delicte o bé, persones que per multes que 
impliquein presó, hagin de complir l'arrest domiciliari o bé una 
condemna curta a la presó, que ho puguin complir fen una 
prestació social substitutòria, controlada per l'Ajuntament en 
combinació amb el Jutjat, evidentment si això es pogués tirar 
endevant seria molt bó per les col.lavoracions entre Adminis- 
tracions. 
Comença el torn d'intervenciós el Sr. Miquel-Angel Soria Gar- 
cia del PP dient: sòc el primer regidor de l'oposició que parla 
en aquest primer Ple en el Palau Tolrà i nèstic molt cofoi. Diré 
que el nostre gruo és del parer que s'ha d'accep- tar aquesta 
ofertam ja qye suposa un mitjà molt adient per a la 
rehabilitacio dels autors de determinades faltes no tan greus; 
amb la realització d'aquestes tasques socials substitutóries, 
així doncs el nostre vot serà a favor". 
Intervé el Sr. Tomeu Calafell per IC tot dient: "el nostre grup 
veu bé aquest tipus de prestació social, ja que és una manera de 
compensar la condemna fetn una tasca útil, i per això votarem a 
favor". 
El Sr. Jordi Permanyer per ERC es manifesta en el sentit que: 
"és molt positiva aquesta iniciativa del Jurge Sr. Santiago  
 



 
Vidal i creiem que hauria de servir d'exemple per altres jutges 
i per altres poblacions, i a més del que ja s'ha avan- çat, a 
part fer-li arribar l'acta de la sessió, se li podria fer 
arribar la nostra felicitació per aquesta iniciativa que ha 
tingut i esperem que segueixin ewl mateix exemple." 
Pel grup socialista la Sra. Pili Llaquet es manifesta també 
d'acord amb la proposta i en els mateixos termes que ja han 
estat exposats. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 6.- CONVENI PER A L'AMPLIACIÓ DEL CP EMILI-CARLES 
         TOLRÀ. 
 
Es dóna compte del conveni que presenta el Departamentr d'En- 
senyament de la Generalitat de Catalunya per l'ampliació del CP 
Emili-Carles Tolrà, i segons el qual aquest Ajuntament re-   brà 
una aportació de 6.000.000'- de pessetes, per les obres que ha 
projectat, dirigit i executat a travès dels Serveis Tècnics 
municipals. 
Per la qual cosa a l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels 
següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar l'esborrany a subscriure amb el Departament 
d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya per realitzar les 
obres d'ampliació de: menjador, sala d'usos múltiples, ser- 
veis, magatzem, centre infantil i primari Emili-Carles Tolrà, 
d'aquesta localitat. 
SEGON.- Comprometre's a fer front a les despeses que s'origi- 
nin amb motiu d'aquest Conveni. 
TERCER.- Facultar a l'Alcaldia a subscriure el present conveni 
de conformitat amb l'article 21.1 b) de la Llei 7/1985, de 2 
d'abril, reguladora de les Bases del Règim Local i l'article 
51.a) de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, municipal i de règim 
local de Catalunya 
El Sr. Alcalde defensà la proposta tot dient que l'escola  
s'està ampliant perquè aquest any hen encabit els serveis de P3, 
que era l'unica escola pública que no tenia P⋅, i ja que ara es 
podia fer, s'ha canviat l'edifici dels grans pels pe-    tits, 
s'hi ha fet un edifici annex d'uns 200m2 aproximadament amb un 
cost de 18.000.000'- de pessetes i erstà finançat amb 
12.000.000'- de pessetes per part de l'Ajuntament i 6.000.000 de 
pessetes per part del Departament d'Ensenyament de la Gene- 
ralitat de Catalunya, en aquest mioment s'estan executant les 
obres, l'escola ha començat amb un parell de dies de retard, per 
problemes imputables a obres, però les obres en si no afecten el 
desenvolupament normal de les classes. No entrarè en debat sobre 
si el finançament de les obres hagués tingut d'anar a càrrec de 
l'Ajuntament o de la Generalitat, únicament  respecte al conveni 
a fer entre la Generalitat i l'Ajuntament, és a dir que la 
Generalitat passi 6.000.000'- de pessetes a l'Ajuntament, perque 
és el que fa les obres. 
En torn d'intervencions el Sr. ;iquel Angel Soria, pel PP diu:  
"nosaltres també creiem que aquestes obres de construcció o de 
remodelació d'escoles públiques haurien d'anar totalment a 
càrrec del Departament d'Ensenyament de la Generalitat, no 
obstant he de reconèixer la tasca que porta l'equip de govern  



 
 
per que fa a l'ensenyament a Castellar, per tant el nsotre vot 
serà a favor." 
Per IC el Sr. Tomeu Calafell esmanifesta en el sentit que: 
"nosaltres votarem a favor ja que és un conveni d'ampliació i 
creiem que les obres que s'estan fent a l'Emili-Carles Tolrà són 
necessàries des de ja fa temps i que comportaran unes mi- llores 
importants que aquesta Escola i de totes maneres torno a 
recordar que hauria d'ésser la Generalitat la que fes les obres 
i penso que en aquest sentit l'Ajuntament hauria d'haver fet més 
gestions per aconseguir que fos la mateixa Generalitat qui 
pagués el total del cost d'aquesta inversió". 
El Sr. Jordi Permanyer per ERC diu:"estem pràcticament d'acord 
amb tot el que s'ha dit fins ara, només afegir que malgrat això 
la urgència de l'ampliació de l'Emili-Carles Tolrà hi era i per 
tant considerem que, al no fer-se'n càrrec la Generali- tat, ha 
sigut l'Ajuntament qui ho ha tirat endavant, el nostre vot serà 
a favor". 
Per últim la Sra. Pili Llaquet pel grup socialista minifesta que 
el seu vot serà a favor, i alhora demanen que s'accelerin les 
obres el màxim possible, perquè al fer obres dins d'una escola 
sempre provoca molèsties i perills i és un enrenou per a 
l'escola". 
VOTACIÓ: S'APROVÀ PER UNANIMITAT. 
 
 7.- APROVACIÓ PROJECTE DEL NOU PAVELLÓ. 
 
Aquest Ajuntament és propietari d'una parcel.la de forma rec- 
tangular, a l'illa núm. 4 del Pla Parcial de l'Eixample, de 
superfície 9.890 m2 destinada a equipaments, sobre la qual es- 
tà implantada l'edificació de la piscina coberta. Ès per això 
que tant per disponibilitat de l'espai com per la proximitat de 
la piscina, aquest lloc és l'idoni per a l'ubicació del nou 
Pavelló municipal. 
El projecte del nou pavelló, s'ajusta a la normativa que la 
Direcció General de l'Esport ha dictat per aquest tipus d'e- 
quipament, corresponent a un mòdul de més ampli desenvolupa- 
ment. Contempla una gran pista, divisible en tres, sala de 
musculació o escalfament, els corresponents serveis, i una àm- 
plia graderia que pot veure's augmentada a través d'unes gra-   
ades retractils. No cal dir que les instal.lacions estan adap-  
tades perquè els minusvàlids puguin utilitzar-les com a usua- 
ris: Èssent convenient l'aprovació d'aquest projecte, per tal 
d'atendre les peticions de subvenció i d'ajuts de caixa que 
aquest Ajuntament ha sol.licitat. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar el projecte, redactat pels Serveis Tècnics 
municipals, per a la construcció del nou Pavelló esportiu de 
l'Eixample, amb un pressupost de 200 milions de pessetes. 
SEGON.- Disposar la tramitació del projecte a la Generalitat de 
Catalunya i a la Diputació de Barcelona. 
Defensà la proposta el Sr. Alcalde tot dient que com ja sabeu 
des de fa molts anys hi havia prevista la construcció d'un segon 
Pavelló, més que segon diria la construcció d'un Pave- lló 
perquè l'altre és de principis de l'any 1970, i es va fer amb un 
concepte molt específic, d'una sola pista i que tenia molts pocs 



usuaris, en un principi, llavros en aquell moment no hi havien 
ajuts oficials, només ajuts per part de "Deportes del Estado", i 
des d'aquells anys els usuaris d'instal.lacions cobertes a 
Castellar també han augmentat, en aquests moments estem 
utilitzant, a part del Pavelló, l'Escola Bonavista, l'Institut, 
pistes de les escoles, gimnàs de l'Emili-Carles Tolrà i algunes 
altres instal.lacions que no són ni públiques, amb tot això vull 
dir que la necessitat hi és, i el que es fa és recuperar una 
mica el fil de les inversions esportives que es van iniciar amb 
la construcció de la piscina coberta, i ara es recupera, en el 
mateix emplaçament, al costat de la piscina coberta , i així es 
podrà concentrar en un mateix espai, pis- cina coberta, nou 
pavelló i a la vegada una superfície comuna a les dues 
instal.lacions i que serà una àrea d'usos multiples que pot ser 
molt interessant, tot axiò emplaçat en un indret que està a al 
part nova de Castellar, i que ja hi ha un apar-   cament fet i 
també hi haurà la plaça Catalunya. 
Hem triat el fer el segon pavelló, cap una opció molt funcio- 
nal, potser si s'hagués anat en una altra línia més lúdica, de 
l'estil de la piscina, s'hagués hagut de fer un altre disseny, 
però com que el que busquem és la funcionalitat per un ús com a 
més gran millor, el que hem optat és per fer una pista de les 
superfícies grans dels models que té la Direció General de 
l'Esport, en concret de la més gran, que hi caben tres pistes 
laterals i una de llarga, a la vegada té sis vestidors, i totl 
això amb un cost del tipus que ens demana la Generalitat de 
200.000.000'- de pessetes, per aquest any l'Ajuntament ja té 
destinats 40 milions de pessetes i que la convocatòria de sub-
vencions per infraestructures de la Generalitat ha sortit aquest 
mes i també ens hi presentarem. La idea és anar al 50 per cent i 
que en dues fases de 100 milions de pessetes, es pugui acabar, 
en dos anys, de fer la construcció d'aquesta no- va 
infraestructura esportiva. Els detalls tècnics com façanes i 
seccións, van ser donats en comissió informativa, i ara ja teniu 
els plànols de les instal.lacions i de les fases i només falta 
la memòria valorada que, en tot cas, es podria fer en una 
aprovació posterior, ja que ara per presentar-se a les 
subvemcions de la Diputació i Generalitat es tingui el projec- 
te aprovat. 
Intervé per IC el Sr. Tomeu Calafell tot dient: "el nostre gruo 
votarà per l'abstenció, ja que malgrat que sempre hem vist la 
necessitat d'un bon pavelló, en auqets moment tenim els nostres 
dubtes de si realment el moment és el més propici per portar-ho 
a terme u també tenim dubtes sobre el finança- ment que realment 
comportarà una despesa important a nivell dels diners públics i 
el benefici que repercutira sobre tota la població, que està per 
veure si serà per tota la població o per només un sector 
determinat". 
A continuació el Sr. Jordi Permanyer per ERC manifesta: " que   
el seu grup també s'abstindrà, encara que considerem que la 
construcció d'un nou pavelló, en aquests moments és necessà- ria 
degut a l'activitat que es porta a terme actualment a Castellar, 
però tal com vem dir en comissió  informativa, i ara repetirem, 
trobem a faltar la previsió d'una política es-portiva adequada i 
a llarg termini. Vem parlar també del tema de Debat 2000 
referent a urbanisme que és una qüestió de les més importants 
per a una població, i encara no s'ha fet, no trobem bé que es 
faci a darrera hora i mentrestant es vagin aprovant tota una 



sèrie de fets, entre ells, el nou pavelló tot i que potser 
justificat pel moviment d'esportistes que hi ha a la nostra 
Vila, hi ha algunes coses que ja haurien d'ha- ver estat fetes, 
perquè nosaltres votessim a favor, com a memòria i algunes 
altres coses que no veiem gens clar, com el tema de la 
superfície d'aquest pavelló que considerem que hauria d'ésser 
apte per a tots els esports i no limitada a uns esports en 
concret, en base a tot això ens abstindrem". 
La Sra. Pili Llaquet pel grup socialista diu que: "creiem que si 
que falta un pavelló, en això hi estem d'acord, però ens manca 
la memòria per poder-hi donar la nostra aprovació, en  base a 
això i per manca de documentació ens hi abstindrem. 
Intervé el Sr. Alcalde per contestar la intervenció d'IC tot 
dient que el no trobar el moment propici i que el finançament 
suposara una forta despesa no té fonament, en qauests moments 
disposeu de la informació de la situació econòmica actual de 
l'Ajuntament, estem en un endeutament del 13'5%, el més baix de 
la història de l'Ajuntament, amb una economia totalment sa- 
nejada, a més amb una previsió de recursos, que en els últims 3 
anys ha estat duplicada vist la que teniem l'any 1991, i que  no 
ha comportat una pressió forta fiscalment, sinó que s'han 
detectat molts sectors de frau entre els IBIS i IAE i taxes  
d'activitats i que ens ha portat a tenir una economia molt sa-  
nejada. En aquest moment creiem que es pot fer una inversió 
d'aquest tipus, la situació econòmica de l'Ajuntament ho per- 
met. 
Contestant l'intervenció feta per ERC sobre el tema de políti- 
ca esportiva a llarg termini tot lligant-ho amb el Debat 2000 us 
diré que el debat sobre urbanisme, medi ambient, lleure i 
joventut, eren dels últims punts que quedaven en el temari i que 
d'aquí al 31 de desembre s'han de fer, ara s'estan prepa- rant. 
Sobre el tema de la política esportiva gloval, val a dir que en 
aquests miments disposem d'un camp de futbol nou, unes pistes de 
tennis, piscina coberta i d'altres instal.lacions a les escoles 
que, estan en bon funcionament, també tenim un Inatitut com a 
nova instal.lació, amb un gimnàs prou gran i l'únic que  ens 
falta en aquests moments és: 
  - un segon pavelló, que ara es vol tirar endavant i 
  - una pista d'atletisme en condicions, per fer l'esport a 
nivell d'entrenament, i cal estudiar la possibilitat de fer- 
lers servir a nivell de competició. 
La ubicació ja està decidida, en el Pla de la Bruguera, to- cant 
a les últimes cases de l'Eixample i a la vegada dins d'una zona 
verda que serà el Parc de Colobrés que tindrà un caire molt bó i 
servirà una mica de barrera entre la zona in- dustrial i tota la 
zona boscosa que hi haurà entre Can Casama- da, Puigverd i 
Colobrés, tot això és adelantar el projecte que s'ha de fer de 
les noves pistes d'atletisme i que seria l'úl- tima 
infraestructura que ens faltaria dins d'aquesta política  
esportiva egenral, evidentment ara parlar d'utopies sobre si 
s'hagués pogut, en un moment determinat decidir si totes les 
instal.lacions esportives es fessins en un mateix lloc i per 
tant economitzar costos, persol etc., ara no hi estem a temps,  
i si sóm capaços de realitzar aquestes dues inversions, com a 
municipi tindrem bastant cobert el panorama esportiu local. 
Un altre tema que s'ha plantejat, el del Debat 2000, aviat 
iniciarem les reunions, i pel que fa a la memòria si creieu 
convenient en un ulterior ple es pot fer l'aprovació de la 



memòria. 
Intervé el Sr. Jordi Permanyer per ERC per fer esment a dues 
qüestions: 
  1.- Sobre el tema del Debat 2000, considerem que el tema 
d'urbanisme, és dels més importants i en lloc de fer-ho al 
principi es la l'últim, quan ja tindrem l'ubicació de les pistes 
d'esports pràcticament decidida, la ubicació de les pistes 
d'atletisme i el segon pavelló, poca cosa queda per parlar, quan 
ja està tot fet i decidit. 
  2.- Sobre el tema dels esports, ja hem dit que el pavelló era 
necessari, pel número de practicants que hi ha, però la política 
esportiva que hi trobem a faltar és que es dona molta 
importància als esports que actualment s'estan practicant, això 
està bé, i que es cobreixin les necessitats que generen aquests 
practicants, el que passa és que potser no es pensa en que més 
endavant, aquí a Castellar i poden haver nous esports i que 
també necessitaran unes instal.lacions adients, en aquest cas ho 
enllaço amb el que he fet referència abans, amb el ettra que 
se'ns va presentar pel nou pavelló poliesportiu, que no es podrà 
utilitzar per esports com patinatge, hoquei, i altres esports 
d'aquests tipus, és una qüestió a considerar, i crec que els 
pavellons de la Vila haurien de ser poliesportius 
Interve el Sr. Alcalde dient que no és cert que en el tema 
d'urbanisme tot estigui "dat i beneït", s'ha d'iniciar la 
revisió del Pla aquest any, i era una bona porta per començar 
els debats sobre quin urbanisme, hem de tenir en els propers 20 
anys, i com queda conformada la població. Si us centreu a nivell 
esportiu, aquestes dues infraestructures tenen tots els números 
de ser ubicades en els llocs que ja estan previstos, des de fa 
molts anys es va fer reversa d'espai convenient, el tema de les 
pistes d'atletisme, no està del tot definit, tenim aquest espai 
que creiem que és idoni, però en el debat 2000 pot sortir que en 
el tema de les pistes d'atletisme se li doni una altra ubicació, 
el debat d'urbanisme és més ampli que centrar-nos en urbanisme 
d'esports, i més tenin en compte que si s'ha de fer una revisió 
de Pla, ja que l'actual ha durat 16 anys, també s'ha de preveure 
una duració llarga oer a aquest. 
La superfície del nou Pavelló encara no està decidida, es va 
comentar que el tema del parquet sortia molt car i que si en un 
dels pavellons ja es podria fer l'esport dels patins, en l'altra 
pista, sense exloure cap més esport, que no sigui pa- tinatge, 
podria tenir una superfície d'aquestes noves de gona quesón molt 
aptes, no obstant això encara no està dedicit, és un tema obert. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, amb el següent re- 
sultat: 
  Vots a favor  : DEUL  (10), dels regidors de CiU i PP 
  Vots en contra: CAP    (0) 
  Abstencions   : QUATRE (4), dels regidors del PSC, ERC i IC 
 
 8.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
No n`hi ha. 
 
 9.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
El Sr. Alcalde  diu que les preguntes de l'anterior ple ja es 
van respondre en les comissions informatives i s'ha quedat que 
en successives comissions s'acabaran de contestar. 



Inicia el torn el Sr. Miquel Angel Soria del PP demanant a 
l'Equip de Govern que s'estudiés el lloc que sembla que és una 
situació atípica de privilegi d'aquelles vivendes noves del 
carrer Àngel Guimerà, on hi ha un rètol que diu que són d´ús 
particular respectiu a les persones que hi viuen, em sembla que 
els carrers són de tots i no privats com es creuen alguns dels 
veïns, per això demanem a l'Equip de Govern que doni una 
solució, ja que sembla que no sigui una bona situació per a la 
convivència del veinat. 
Respon el Sr. Alcalde tot dient que els Serveis Tècnics esbri- 
naran per les escriptures si el sector és públic o privat. 
A continuació el Sr. Tomeu Calafell per IC preguntà sobre les 
gestions que s'han fet sobre el semàfor de la zona de Can Car- 
ner i quan s'instal.larà el semàfor a la carretera de Sabadell i 
si a la zona de passeig del Pla de la Bruguera s'hi pensa posar 
punts de llum, ja que a les nits no s'hi pot anat. 
Respón el Sr. Alcalde tot dient que s'ha fet una carta per a 
cada veí amb la contestació de la Direcció General de Carrete- 
res, que ja ens confirmava l'autorització per posar el semà-    
for, únicament calia presentar el projecte tècnic, el vem pre-  
sentar a finals de juliol i ara estem a l'espera de l'autorit-
zació definitiva aquest mes o a primers d'octubre, per posar-   
ho en funcionament, el tema està pràcticament solucionat. 
A la pregunta de si a la zona de passeig del Pla de la Brugue- 
ra si posara punts de llum, diré que de cara a la primavera   
que és quan es fara la recepció definitiva d'aquesta zona, que 
encara té el manteniment per part de la Generalitat, es pre-    
veuen unes millores consistents en posar-hi bancs i dues fonts, 
sobre el tema de l'enllumentat, és molt costos tirar 2 km. de 
línia amb els seus fanals etc.., i l'ús que se'n faci durant 
aquest període nocturn tampoc justifica aquesta inver- sió, 
llavors si a la llarga entre tots convenim que hi ha aquesta 
necessitat, s'haurà de fer, però inicialment és una inversió que 
no està prevista. 
El Sr. Jordi Permanyer per ERC demana: 
1)informació qiçue ja us vem demanar sobre el carrer que hi ha 
al darrera de la Plaça de la Miranda, és un sector on els fils 
de l'elèctricitat estan pelats i tocaven les branques dels ar- 
bres. Els veïns es van posar en contacte amb la companyia 
elèctrica, que ho va venir a veure i va veure la necessitat de 
canviar-los, però primer calia que el terreny fos netejat, i ara 
nosaltres demanariem que es fes un seguiment sobre aquest tema 
2) aquesta qüestió va lligada amb la pregunta anterior, i es 
sobre el tema de les places de la Vila, us demanariem que si- 
guin dignes, que estiguin netes, que hi haguin papereres i si 
s'hi pensa posar bancs; veiem que els jardins del Palau Tolrà 
fan molt goig, hi ha dos jardiners cada dia, això ho trobem 
correcte, però hi han moltes places que no estan en les matei-  
 
xes condicions, com per exemple, el Parc de Canyelles, PLaça de 
la Miranda, etc.., i demanaríem que es fes un esforç per 
mantenir totes les places en bon estat, ja que sembla que hi 
hagi preferències. 
Respón el Sr. Alcalde tot dient que des de primers de setem- 
bre, la brigada de jardineria disposa de 4 persones més, s`ha  
fet una nova distribució de les tasques i ara són deu les per- 
sones que la integren, el servei i el manteniment és més acu- 
rat del que teniem, i penso que en els propers mesos ja es 



començaran a veure els resultats. 
3) Continua el Sr. Jordi Permanyer dient que al final del carrer 
Major, a la Baixada de cal Verge, les clavegueres ves- saven i 
sortia l'aigua per carrer amb els conseqüents proble- mes per a 
l'estat de la baixada, la vorera rellisca molt i hi ha hagut 
caigudes amb trencades de braços i cames, demanariem que es 
tingués en compte i que prioritariament es fes alguna actuació 
en la zona. 
El Sr. Alcalde diguñe que és de difícil solució si no es canvi 
tot el paviment, però s'intentarà pintar-ho progressivament per 
un que sigui més raspós, s'intenrarà posar-hi remei. 
4) El Sr. Jordi Permanyer continua dient que es tingui en compte 
el sector de la carretera de Terrassa a Sant Llorenç, per tot el 
trànsit que hi ha, no està senyamitzat i a tota arreu va bé per 
aparcar, els camions i vehicles hi passen a tota velocitat i 
cada cop costa més d'atravessar-la, per ai- xò uns demanaríem 
que es faci un pla per adequar la zona que és perillosa. 
5) demana que les activitats que facin les entitats i que 
estiguin patrocinades per l'Ajuntament, la propaganda que fa- 
cin sigui en català: 
6) i fetn referència a la premsa, totes les notes sobre in- 
formacions oficials, també és publiquin en català. 
7) tenim queixes sobre l'actuació de la policia en varis as- 
pectes, sorolls a altes hores de la matinada, aparcament a la 
via pública, demanem que s'actui més directament. 
8) una queixa sobre l'actuació de la Policia Locals el dia de la 
inauguració del Palau Tolrà amb un grup de joves que exer- 
citaven democràticament el seu dret a la queixa o expresar-se 
lliurament; ells no van interferir amb els actes que es feien al 
Palau Tolrà, nosaltres no volem entrar en debat en aquest 
aspecte, l'únic que volem és que consti la nostra queixa per 
aquesta aftuació. 
El Sr. Alcalde responen a les preguntes fetes digué: 
- en primer lloc i pel que fa a la propaganda en castellà, dir 
que l'entitat de Bandas, Cornetas, Tambores i Majorettes, ha fet 
un gran esforç en els darrers anys a nivell d'un sector gran de 
la població, en el tema de la llengua, diré que el programa 
petit ja estava en català i els grans que van ser en- viats a 
les bandes convidades de fora de Catalunya, era normal que 
estigués en castellà, l'Ajuntament creu correcte que sigui la 
pròpia entitat qui decideixi com fer la seva pròpia progra. 
mació, i no entrarà en dir quines són les directriuys que en 
llengua han de seguir. 
Intervé la Sra. Pili Llaquet demanant: 
- informació sobre la situació actual de la Plaça Catalunya. 
- al Sr. Serra se li va demanar un informe sobre les residències 
geriatriques del poble. 
- quan es van donar les subvencions a entitats del poble se'ls 
hi demanava l'estat de comptes i els pressupostos de l'any, 
recordem que els de l'Obra Social Benèfica no hi eren en aquell 
moment, preguntem si ja han arribat. 
- sobre el tema dels contenidors en el sector comprès entre els 
carrer Àngel Guimerà, Ali-Bey, al costat de l'escola Sant 
Esteve, on sembla que uns contenidors que inicialment estaven en 
un lloc ara estan en un altra, fem el suggeriment de marcar el 
lloc on vagin instal.lats cada contenidor. 
El Sr. Alcalde responen a les preguntes, en primer lloc digué 
que el canvi de contenidors podria ser motivat per unes rates 



que hi havien en la zona: 
Per últim la Sra. Pili Llaquet, convida al Sr. Josep Carreres, 
regidor d'Ensenyament a veure com van les obres d'ampliació de 
l'escola Emili-Carles Tolrà i els arranjaments fets a l'escola 
Sant Esteve, creiem que un conseller d'ensenyament hauria de 
sensibilitzar-se més i mostrar més interés quan a principis de 
curs una escola del poble va trigar més de tres dies en comen- 
çar el curs. 
 
 
I no havent-hi cap més assumpte a tractar, essent a un quart de 
dotze de la nit, s'aixeca la sessió de la qual s'estén la 
present Acta que signa com a fedatari d'aquests acords el Se- 
cretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 
 


